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signa un conveni de
col·laboració amb la
Universitat Politècnica

de Catalunya  
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El Gremi d’Àrids de Catalu-
nya ha entrat a formar part
del Consorci de Promoció

Comercial de Catalunya
(COPCA), entitat adscrita al
Departament d’Indústria, Comerç
i Turisme de la Generalitat, com a
membre consorciat de promoció
des del 23 de juliol passat.Aquest
organisme té com a principal
objectiu la internacionalització de
les empreses catalanes i, per
aquest motiu, la incorporació del
Gremi al COPCA serà recíproca-
ment avantatjosa i, sobretot, per
als associats que vulguin desenvo-
lupar activitats fora de Catalunya.
Aquest compromís permetrà re-
bre subvencions, promocionar els
sectors i els empresaris que vul-

guin invertir a l’estranger, donarà
l’oportunitat de visitar alguna fira
a l’exterior de Catalunya i per-
metrà la realització d’estudis d’in-
vestigació de mercat, entre molts
altres avantatges.

El president del Gremi d’Àrids,
Joan Franquesa, es va mostrar
molt satisfet per l’entrada de l’as-
sociació al COPCA, la qual cosa
ha valorat molt positivament, ja
que considera que aquesta incor-

poració serà molt beneficiosa per
als associats i per al sector dels
àrids en general.
La Generalitat de Catalunya, les
principals associacions sectorials i
exportadores, així com les entitats
relacionades amb el món empresa-
rial, financer i de la formació en
l’àmbit del comerç exterior, inte-
gren el COPCA. En total, més de
100 entitats membre.
Els Centres de Promoció de
Negocis del COPCA ofereixen
serveis d’assessorament en
comerç internacional des dels
mercats de destinació de les
exportacions. Per això, té el
suport d’una xarxa de 34 oficines
situades a les grans capitals
comercials de 30 països.

GREMI D’ÀRIDS
de Catalunya

Entrevista a Jaume
Angerri, director

general de Comerç i
president del Comitè
Executiu del COPCA

AYMAR és una de
les poques empreses
catalanes que disposa

d’una important
pedrera subterrània

El COPCA té com a
un dels seus 

objectius principals la 
internacionalització de
les empreses catalanes

La incorporació del Gremi serà molt avantatjosa, sobretot, per
als associats que vulguin actuar fora de Catalunya

El COPCA disposa d’una xarxa de 34 oficines situades a les grans capitals comercials de 30 països
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ASSISTÈNCIA

Sr. Joan Franquesa  . . . . . . . .(Jaime Franquesa, SA)

Srs. Antoni i Jordi Garrigosa  .(Àrids Garrigosa, SA)

Sr. Joan Solanas  . . . . . . . . . .(Monsolven, SA i Montgavi, SA)

Sr. Joaquim Roca  . . . . . . . . .(Canteras San Andrés, SA)

Sr. Joan-Manuel Foj . . . . . . . .(Canteras Foj, SA)

Sr. Joan Ignasi Navarro  . . . . .(Cogas, SL i Hormiconsa)

Sr. Carles Grau . . . . . . . . . . .(Sefel, SA)

Sr. Pere Torras  . . . . . . . . . . .(Mubermu, S.A. i Utonka, S.A.)

Sr. Jaume Ramon  . . . . . . . . .(Asland, SA) - representat

Sr. Xavier Riba  . . . . . . . . . . .(Promsa) - representat

Sr. Higini Alfageme . . . . . . . .(Bercontres, SA)

Sr. Sebastià Alegre  . . . . . . . .(Astington, S.A., EACSA; CAPBSA;

Forbisa; i Tamuz, S.A.) - representat

Sr. Domènec Espadalé  . . . . . .(CYCOSA)

Sr. Quim Roca  . . . . . . . . . . .(Àrids Germans Curanta, SA)

Sr. Sebastià Espinet  . . . . . . . .(president del Gremi d’Àrids de Lleida)

TEMES

Els temes que s’hi van tractar
van ser els següents:
1. Lectura i aprovació de l’acta

anterior
2. Entrevista entre el conseller

de Política Territorial i Obres
Públiques, Pere Macies, i el
Sr. Pere Caralps

3. Conveni amb l’UPC (Escola
Politècnica de Manresa) 

4. Participació en la Mesa de
Seguretat de la Mineria
(Direcció General d’Energia i
Mines)

5. Acceptació pel COPCA de
la sol·licitud d’admissió del
Gremi com a entitat consor-
ciada de promoció

6. Temes diversos

Fe d’errates

En el passat número del Butlletí del
Gremi, en el reportatge sobre la segu-
retat a les explotacions d’àrids, es van
publicar dues fotografies de pedreres
que no es corresponien amb el text del
peu de foto. A continuació, reproduïm
les esmentades fotografies amb el peu
de foto correcte.

Assemblea

Explotació López Font d’EACSA, al Garraf

Explotació Pedra Blava de Pedracor, a Òrrius

El proper dimarts 13 de novembre, tindrà
lloc a l’Hotel Bellaterra de Sant Cugat l’As-
semblea General anual del Gremi d’Àrids
de Catalunya.
Durant l’Assemblea es presentaran les
dades econòmiques del Gremi, es tractaran
diversos temes d’interès per als agremiats i
es farà un balanç de les tasques desenvolu-
pades a la Junta del Gremi des de la darre-
ra assemblea.
Un cop finalitzi la reunió, hi haurà un dinar
al qual assistirà un alt càrrec de la Genera-
litat, encara per confirmar, però relacionat
amb el nostre sector. Al dinar, també hi
assistiran els membres de la junta del

Gremi d’Àrids de Lleida amb el seu presi-
dent, Sebastià Espinet, així com els diferents
membres que conformen el “Grup de la
Mineria”.

Comiat a Jordi Cherta

D’altra banda, aquesta serà la darrera
assemblea en què el Sr. Jordi Cherta exer-
cirà com a secretari-gerent ja que, després
d’11 anys representant al Gremi davant les
administracions i els associats mateixos, es
jubila.
L’assemblea servirà també per presentar el
nou secretari gerent, Jaume Puig, un home
amb una àmplia experiència dins el sector
extractiu i coneixedor del món associatiu i
gremial.

ASSEMBLEA ANUAL DEL GREMI D’ÀRIDS
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El Gremi d’Àrids signa un conveni de
col·laboració amb la UPC

Els alumnes de l’Escola Universitària Politècnica de Manresa podran fer les 
seves pràctiques a les empreses associades que ho vulguin

El Gremi d’Àrids de Cata-
lunya i el Departament
d’Enginyeria Minera i Re-

cursos Naturals de la Universitat
Politècnica de Catalunya han
arribat a un acord de col·labora-
ció per tal de fomentar les rela-
cions entre les empreses associa-
des i la Universitat.
Aquest conveni, a més d’estrèn-
yer els vincles entre el món labo-
ral i el món acadèmic, contri-
buirà al desenvolupament d’ac-
cions encaminades a l’estudi i a
la recerca en el camp dels àrids a
Catalunya.

L’acte de signatura es va celebrar
el passat dilluns 17 de setembre i
van ser-hi presents el president
del Gremi d’Àrids, Joan Franque-
sa; el rector de la Universitat
Politècnica de Catalunya, Jaume
Pagès Fita, i Josep M. Mata-Pere-
lló, del Departament d’Enginyeria
Minera i Recursos Naturals de

l’Escola Politècnica de Manresa i
responsable del conveni.
L’acte va tenir lloc al rectorat de
la Universitat Politècnica de
Catalunya, a Barcelona, on també
van assistir altres representants
territorials del Gremi, el secreta-
ri gerent, Sr. Jordi Cherta, i el
president del Gremi d’Àrids de
Lleida, Sr. Sebastià Espinet.

A través d’aquest conveni, entre
d’altres aspectes que s’hi pre-
veuen, els estudiants de la Uni-
versitat de Mines de Manresa
tindran la possibilitat de fer
pràctiques en les empreses asso-
ciades que ho desitgin, mentre
que el Gremi d’Àrids es benefi-

ciarà del conveni gràcies a la rea-
lització de treballs de caràcter
tècnic a les empreses que con-
formen el sector dels àrids dins
el país.
Cal assenyalar que, en aquest
sentit, els treballs seran total-

ment confidencials entre l’alum-
ne i l’empresa.

En el conveni, del qual tots els
agremiats rebran una còpia, s’es-
pecifica la descripció de tasques
a realitzar, que giren entorn de
vuit punts entre els quals podem
destacar:
- La recerca de nous recursos
d’àrids dins de Catalunya, d’utili-
tat per a les empreses associades.
- El treball conjunt de cara a la
potenciació dels estudis de
mineria a Catalunya.
- La col·laboració en la conscien-
ciació de la societat envers la
necessitat d’extraccions per
mantenir un nivell de vida òptim
per al conjunt de la població.

Per últim, cal assenyalar que es
preveu que el desenvolupament
del conveni tingui una durada de
cinc anys que podran ser pror-
rogats de mutu acord entre les
dues parts.

Tant l’Escola de Mines
de Manresa com el
Gremi d’Àrids es
beneficiaran de la

signatura del conveni
Joan Franquesa, president del Gremi d’Àrids, i Jaume Pagès Fità, rector de la UPC

A l’acte de signatura van assistir diferents representants del Gremi d’Àrids
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La mineria catalana troba
insuficient el Projecte de

Llei d’Urbanisme

Afinals del mes de juliol
passat, va tenir lloc una
reunió entre represen-

tants de diverses associacions i
gremis relacionats amb la mine-
ria catalana i el conseller de Polí-
tica Territorial i Obres Públi-
ques, Pere Macies, amb l’objectiu
de transmetre l’opinió del sector
respecte al Projecte de Llei d’Ur-
banisme presentat al Parlament.
A la reunió, hi van ser presents,
a banda del gerent del Gremi
d’Àrids, Jordi Cherta, Alejandro
Josa i Antoni Crous, de l’Agru-
pació de Fabricants de Ciment
de Catalunya; Antoni Aguilera,
del Gremi de Rajolers de Cata-
lunya; Eugeni Estupinyà i Jaume
Puig, de l’Associació Catalana de
la Pedra Natural, i Eugeni Caña-
das i Sebastià Alegre, d’ANEF-
HOP. Aquests van comunicar al
conseller el seu descontent
davant el Projecte de Llei d’Ur-
banisme, ja que no té en comp-
te els recursos d’extracció d’à-
rids ni els recursos de la mineria
en el subsòl no urbanitzable.
El conseller es va mostrar dispo-
sat a trobar alguna solució i res-
pectar, d’aquesta manera, les
riqueses que produeixen els
recursos miners del subsòl.
Macies també va proposar la
creació d’una comissió de recur-

sos petris amb els departaments
d’Indústria i de Medi Ambient,
fet que facilitaria els tràmits que
caldria que fessin les diferents
empreses del sector.
D’altra banda, Alejandro Josa va
entregar al conseller les dades
estadístiques dels recursos petris
a Catalunya de l’any 2000 i una
previsió del seu consum per als
propers sis anys.
Per últim, els representants de
les associacions també van fer
diverses propostes amb possi-
bles usos per a les pedreres inac-
tives, les quals van ser benvingu-
des per part del conseller.

Reunió amb Pere Caralps

Com a continuació de la con-
versa mantinguda amb el conse-
ller de Política Territorial, el 30
d’agost passat, una representació
de diverses associacions es va
reunir amb Pere Caralps, respon-
sable de Sostenibilitat Urbana de
la Secretaria per a les Actuacions
Concertades, l’Urbanisme i l’Ha-
bitatge, qui també va qualificar
d’insuficient el text pel que fa
referència a les riqueses mineres
del subsòl. Caralps es va com-
prometre a introduir alguna
modificació per tal de paliar
aquest fet.

Calendari de fires del sector
Batimat

París
Del 5 al 10 de novembre de 2001

Smopyc

Saragossa
Del 19 al 23 de febrer de 2002

Piedra

Madrid
Del 8 a l’11 de maig de 2002

Conveni amb Energy
Factory Group per reduir

la factura elèctrica

El Gremi d’Àrids de Catalu-
nya va signar el mes de juny
passat un conveni amb la

comercial elèctrica indepentdent
Energy Factory Group.
La presentació del conveni va
tenir lloc a l’Hotel Don Cándido
de Terrassa, on Emili Rousaud,
director general de l’empresa, va
explicar que la signatura d’aquest

conveni pot suposar grans avan-
tatges per als associats del gremi,
sobretot, pel que fa a l’estalvi en
la factura i quant a la qualitat de
subministrament. També va expli-
car que els contractes es faran de
forma individual amb cada
empresa associada i es tractarà de
contractes adaptats a les necessi-
tats de cada client.

Nomenaments

Josep M. Yarto i Briansó és el
nou delegat territorial de Bar-
celona del Departament de

Medi Ambient, segons la resolu-
ció que va ser publicada al Diari
Oficial de la Generalitat de Ca-

talunya (DOGC) el 19 de juny
passat.
D’altra banda, dins el mateix
departament, Xavier Mateu ha
estat nomenat gerent del Centre
de la Propietat Forestal.
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Asland compleix 100 anys

L’empresa agremiada Asland
ha complert 100 anys. Per
celebrar-ho, la companyia

va organitzar un sopar multitu-
dinari al qual van assistir unes
500 persones entre treballadors,
clients de l’empresa, membres de
l’Administració i altres convidats
relacionats amb Asland. Entre els
convidats, s’hi trobava el Gremi
d’Àrids de Catalunya, que va
estar representat pel seu presi-
dent, Joan Franquesa, entre altres
associats.
A l’acte també van assistir Pablo
Gomila, director comercial d’As-

land, en representació de Jean
Pierre Taillardat, director general
de Lafarge Asland, SA, que no va
poder assistir a l’acte; Miquel
Serra, director de la fàbrica de
Montcada i Reixac; i l’alcalde de
la ciutat, César Arrizabalaga, que
va fer un breu parlament.
Gomila va explicar com van ser
els inicis d’Asland a Catalunya i
què és i què representa actual-
ment l’empresa al país. D’altra
banda, també va exposar les
principals línies de treball que la
companyia vol desenvolupar en
els propers anys i alguns dels

punts que tindran més en comp-
te per al futur. Les inversions per
a la millora mediambiental de les
instal·lacions i el servei al client
també van ser dos dels punts
que Gomila va destacar com a
importants per al desenvolupa-
ment de l’empresa.
Per últim, l’alcalde de Montcada,
César Arrizabalaga, va destacar
les bones relacions que hi ha

entre l’empresa i Montcada i
Reixac i com Asland ha contri-
buït al creixement de la ciutat
des de la seva arribada ara fa 84
anys.
La vetllada va ser amenitzada
amb música i tots els assitents
van rebre un llibre i un vídeo
commemoratiu sobre el cente-
nari de la companyia: Asland,
una historia del siglo XX.

Bruno Figueras, nou
president de Construmat

Mines projecta constituir
una mesa de la mineria

La Direcció General d’Ener-
gia i Mines va organitzar,
amb sindicats i empresaris

del sector de la mineria, una
reunió a finals de juliol en la
qual Joan Manuel Foj, membre
de la Junta, va representar el
Gremi d’Àrids.
La reunió anava orientada a la
constitució d’una mesa de la
mineria, donada la importància
que té aquest sector a Catalu-
nya. La reunió va iniciar-se amb
una reflexió d’Albert Mitjà,
director general d’Energia i
Mines, que va indicar la conve-
niència de la constitució d’a-
questa mesa, ja que l’Adminis-

tració ha de ser oberta i neces-
sita l’experiència i el coneixe-
ment dels agents que actuen
diàriament en les empreses
mineres, la qual cosa requereix
les opinions i arguments de sin-
dicats i empresaris. La mineria a
Catalunya dóna feina a 4.600
treballadors i factura 110.000
milions de pessetes. La prioritat
de l’actuació de la mesa ha de
ser temes de seguretat i salut
laboral, tal com va afirmar el
director general, i sense descar-
tar altres aspectes que també
poden ser objecte de debat,
com ara temes de formació de
personal en les empreses, etc.

Des del mes de juliol passat,
el promotor immobiliari
Bruno Figueras és el nou

president del saló internacional
Construmat.
Figueras substitueix Josep Blan-

chart, que portava 12 anys exer-
cint el càrrec. La trajectòria del
nou president sempre ha estat lli-
gada al món de la construcció i
de la promoció immobiliària. És
llicenciat en ciències econòmi-
ques i empresarials per la Univer-
sitat de Barcelona i, actualment,
és el president de Habitat Grupo
Inmobiliario i vicepresident de
l’Associació de Promotors Cons-
tructors d’Edificis. També forma
part de la junta directiva de
Foment del Treball com a vocal.
Figueras va reafirmar la seva
voluntat continuista respecte de
la tasca i la gestió que va desen-
volupar Blanchart.

Imatge d’una fàbrica d’Asland als anys 60

Més de 500 persones van assitir al sopar de commemoració dels 100 anys
d’història d’Asland
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AYMAR, una pedrera subterrània
al peu del Montseny

AYMAR SA és una
empresa que està present
en el sector dels mate-

rials de construcció des de fa
més de 75 anys. Es tracta d’una
companyia familiar que ha anat
creixent dins el mercat de la
construcció.
L’empresa disposa de dues explo-
tacions situades al terme munici-
pal de Gualba. Una és una pedre-
ra subterrània, de les poques que
es poden trobar a Catalunya, i es
coneix amb el nom de Xauxa.
L’altra és una pedrera a cel obert
anomenada Virgen de los Dolo-
res.Ambdues ocupen un total de
21 treballadors i tenen una pro-
ducció anual de 100.000 tones
d’àrid. Les activitats principals
d’AYMAR són la producció de
triturats de marbre, morters i la
distribució de ciment blanc.
AYMAR sempre s’ha distingit
per comercialitzar productes de
qualitat als seus clients. La seva
llarga trajectòria dins el sector
dels àrids avala la seva experiència
i, en aquests anys, l’empresa ha

anat evolucionant amb la incor-
poració de nous productes, sem-
pre tenint molt en compte la

qualitat. Per aquest motiu, han
implantat un sistema de qualitat,
segons la norma ISO 9001, que

ha estat certificat per ECA amb
el número d’empresa registrada
697/ER/12/99 per a les activitats
de disseny, producció i comercia-
lització de triturats de marbre i
morters.
Cal destacar també que AYMAR
té una infraestructura pròpia per
desenvolupar els treballs d’explo-
tació i de logística, tant en la
pedrera subterrània com en la de
cel obert.
Un dels principis d’AYMAR és
l’assistència a les fires més impor-

tants del sector amb l’objectiu de
conèixer les últimes tendències
en maquinària i tècniques d’ex-
tracció. Bau, Bauma, Smopyc són
mostres fixes al seu calendari.

Un producte específic

Cal destacar que el tipus de pro-
ducte que s’obté dels jaciments
d’aquestes pedreres és molt sin-
gular. Es tracta d’un àrid calcari
cristal·litzat que destaca pel seu
color blanc que el diferencia de la
resta dels àrids. A més, aquest
producte també té unes aplica-
cions molt característiques i en
certs casos molt concretes. Així
pot tenir aplicacions molt distan-
ciades al sector de la construc-
ció, són aplicacions químiques i
s’utilitza per exemple en la fabri-
cació de pasta dentifrícia, en
detergents en general, elèctrodes,
entre altres.
El fet diferencial i específic d’a-
quest producte fa que el seu cost
sigui també més elevat, ja que
aquesta tipologia d’àrid té unes
granulometries molt precises i les
especificacions requerides per a
aquest producte són molt exi-
gents. El seu mercat es concentra
principalment a Catalunya, encara
que també es distribueix per tot
Espanya.
D’altra banda, també ha participat
en la construcció de diferents
grans infraestructures com ara
l’Aeroport del Prat, la Sagrada
Família, el Teatre Nacional de
Catalunya, etc.

Major, 215-219
Apartat de correus 1
08470 Sant Celoni
Tel.: 93 867 00 00
Fax: 93 867 02 87

aymarsa@infonegocio.com

Aymar disposa de dues
explotacions a Gualba

que tenen una
producció anual de

100.000 tones d’àrid

La planta de producció d’Aymar està ubicada a Sant Celoni

Xauxa, a Gualba, és una de les poques pedreres subterrànies de Catalunya
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DOSSIER ECONÒMIC DE CATALUNYA • 10/7/2001
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LA VANGUARDIA • 16/7/2001

REGIÓ7 • 25/9/2001 LA VANGUARDIA • 31/8/2001
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EL PUNT • 4/9/2001 EL PUNT • 16/7/2001

EL 9 NOU • 6/7/2001
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REGIÓ7 • 27/7/2001
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- Podria explicar-nos breument
quina és la raó de ser del
COPCA i els seus principals
objectius?
- El Consorci de Promoció Co-
mercial de Catalunya, COPCA,
adscrit al Departament d'Indústria
Comerç i Turisme, és l'eina del
Govern de la Generalitat de Cata-
lunya per promoure la interna-
cionalització de les empreses cata-
lanes. En aquest sentit, el COPCA
actua com punt de trobada per
conèixer les necessitats de l'em-
presa catalana en els mercats
exteriors.
Per avançar en la internacionalit-
zació de l’empresa catalana comp-
tem amb la col·laboració d'aproxi-
madament un centenar d'organit-
zacions empresarials membres del
Consorci. El nostre objectiu és
prestar serveis i oferir programes
útils per a l'empresa catalana en el
seu procés d'internacionalització.

- Quina és la filosofia de la insti-
tució que presideix?
- El COPCA actua com a Centre
de Serveis a la Internacionalització
de l'empresa catalana.
La nostra filosofia és posar a l'a-
bast de l'empresa, independent-
ment de la seva dimensió, eines
que facilitin la seva internaciona-
lització. Per això, tenim serveis
que ajuden a l'empresa a iniciar-se
en l'exportació, a diversificar els
mercats de destinació de les seves
exportacions -i arribar així a una
gamma més àmplia de mercats- i
a consolidar i expansionar la
presència permanent i estable de
les empreses catalanes a l'exterior
-a través de programes específics
que donen resposta a les necessi-
tats de desenvolupament estratè-

gic, organitzatiu, de formació d'e-
quips internacionals i de finança-
ment-.

- Quins són els àmbits d'actuació
del COPCA?
- Des del COPCA ens plantegem
com afrontar una nova etapa
marcada per un entorn de com-
petència globalitzat, cada cop més
exigent i canviant, amb una forta
influència del desenvolupament
de les noves tecnologies i una
necessitat de potenciar el conei-
xement com a actiu fonamental.
El punt de partida d'aquest pro-
cés de reflexió va ser l'enquesta
sobre les necessitats d'interna-
cionalització a Catalunya, que va
garantir la participació activa del
teixit empresarial i econòmic en la
identificació dels principals reptes
estratègics als quals hauran de fer
front les empreses catalanes.

El fruit d'aquesta reflexió conjun-
ta és el Pla Estratègic del COPCA
2001-2004, que gira al voltant de
5 línies estratègiques bàsiques:
El primer gran eix és la voluntat
de reforçar el paper de prescrip-
tor de la política d'internaciona-
lització de l'empresa a Catalunya;
aglutinant informació, tendències
i actuacions realitzades en altres
geografies per dissenyar estratè-
gies i programes que afavoreixin
aquesta internacionalització. En
aquest procés, hi participen des
d'empreses catalanes fins a la

xarxa de Centres de Promoció de
Negocis, conjuntament amb enti-
tats i associacions membres del
COPCA, universitats i consultors,
entre d'altres.
Per ser prescriptors és important
potenciar els programes i serveis
destinats a la iniciació i a la con-
solidació d'empreses catalanes en
els mercats internacionals. Serveis
que a grans trets ens han de per-
metre incorporar un ventall de
noves empreses als mercats exte-
riors, i reforçar les que tenen ja
una presència exterior significati-
va, per tal d'assolir el nivell dels
països més oberts i avançats del
nostre entorn competitiu.
La tercera gran línia de treball és
la transformació del sistema de
relacions entre empreses-associats
i el COPCA mateix sobre la base
d'un nou sistema d'intercanvi i
gestió del coneixement que per-
metrà l'estructuració de la xarxa
d'internacionalització. Aquesta
xarxa que anomenen "anella
internacional" constituirà un
espai de trobada i col·laboració
entre els diferents agents que par-
ticipem en els processos d'inter-
nacionalització servint de suport
al teixit empresarial català en el
seu desenvolupament interna-
cional, facilitant l'accés a la infor-
mació, al coneixement i a les
millors experiències aplicades i
contrastades de suport a l'empre-
sa. Així mateix, continuarem
reforçant el posicionament de
Catalunya i de les seves empreses
en l'ús de les noves tecnologies
en el camp de la internacionalit-
zació.
Tot això es fa amb la garantia
d’un equip humà identificat amb
els objectius de l'organització,

amb capacitat d'adaptació a les
noves necessitats que sorgeixin,
amb formació adequada i amb sis-
temes d'avaluació objectius. En
definitiva, experts que escolten i
donen solucions a l'empresa cata-
lana.

- Com s'organitza o quina és la
seva infraestructura bàsica?
- El COPCA posa a disposició de
l'empresa catalana un equip d'ex-
perts en iniciació a l'exportació,
en l'assessorament a mercats i en
la consolidació de la internaciona-
lització de l'empresa catalana.
La força del COPCA és l'equip de
persones que el conformen, tant
aquí com als 36 Centres de Pro-
moció de Negocis que confor-
men la seva xarxa exterior i que,
amb presència a més de 30 paï-
sos, és l'eina bàsica per a la pro-
jecció exterior de Catalunya.

- Què pot suposar per al Gremi
d'Àrids de Catalunya entrar a
formar part del Consorci i qui-
nes són les aportacions que amb-
dues institucions poden fer en
benefici mutu?
- El COPCA és punt de trobada
dels diferents agents que partici-
pen en el procés d'internacionalit-
zació; per al Gremi d'Àrids de
Catalunya, entitat recentment
incorporada membre del Consor-
ci, suposarà trobar suport tècnic i
econòmic en la projecció exterior
del sector per a la creació de
nous centres de producció a
Catalunya, com també en la orga-
nització d'accions de prospecció i
comercials a l'exterior.
Per part del COPCA, com a ins-
trument del Govern de la Gene-
ralitat de Catalunya, suposarà
comptar amb la col·laboració
d'aquest col·lectiu a Catalunya i
ens permetrà avançar junts amb
la internacionalització creant
riquesa i benestar col·lectiu.

“La nostra filosofia és posar a l’abast
de l’empresa eines que facilitin la
seva internacionalització”

Jaume Angerri i Auberni, director general de Comerç i
president del Comitè Executiu del COPCA, entitat en la
qual el Gremi d’Àrids ha entrat a formar part recent-
ment com s’informa en aquest mateix Butlletí.

El Consorci de 
Promoció actua com a
Centre de Serveis a la
Internacionalització de

l'empresa catalana
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Pel Gremi d’Àrids
suposarà trobar suport
tècnic i econòmic en
la projecció exterior

del sector


